
 

 

Rapport från Förbundstyrelsens möte 2022-04-25 
Plats: Författarnas och översättarnas hus kl. 13.00-16.30 
 
 
Mötet inledes med att Maria Fagerberg läste ur sin bok Till hemlandet 
och Anisur Rahman valdes till att inleda kommande möte.  
 
Grethe informerade om att Finlands-svenska författarförbundet vill samarbeta 
för att lyfta de finlandsvenska författarna. Tankar på att arrangera en dag på 
Dramaten till hösten har väckts, vilken kanske skulle kunna genomföras en 
gång per år. Förbundet undersöker om det går att söka pengar från 
Kulturrådet, och om ansökan skulle innefatta även samisk litteratur.  
 
Miljöpartiets kulturpolitiska taleskvinna Amanda Lind var med via länk. Hon 
berättade om partiets kulturpolitiska program. Det blev ett konstruktivt och 
givande samtal. 
 
Styrelsen var enig om den olyckliga tendensen att bojkotta all rysk litteratur. 
Det är viktigt att stödja ryska författare och att fortsätta att översätta främst 
från ryska till svenska. Mikael Nydahl och Stefan Ingvarsson är personer att 
rådfråga när det gäller vilka författare som är lämpliga. Samtal har förts med 
SVT om att hålla en gemensam linje i detta.  
 
Förberedelser inför årsstämman 20 maj pågår för fullt. Ambitionen är att 
stämman ska vara inspirerande, samlande och kunna ge energi till 
författarkollektivet. Styrelsen gick igenom samtliga motioner.  
 
Styrelsen beslutade att välja in Elin Hägg i representantskapet för BWTC 
(Centret i Visby) Hon ersätter Kristina Sjögren.  
 
Styrdokument för stiftelseförvaltning har uppdaterats, och har blivit tydligare.  
 
Invalsärenden. Fjorton nya medlemmar valdes in. Sju avslogs.  
Invalsnämnden gör ett gediget arbete, och planerar framöver att ha ett möte 
med alla lektörer och inblandade.   
 
Förbundsjuristerna Åsa Anesäter och Maria Wande redogjorde för de 
förhandlingar som pågår. Det gäller Bonus, PKE, SGI, och DMI, samt 
avtalsförhandlingarna.  
 
Möte har genomförts med kulturministern Jeanette Gustafsdotter om 
skolbiblioteken. Frågan hamnar lite mellan stolarna då det även är en sak för 
utbildningsdepartementet. Maria Fagerberg berättade att kreativt skrivande 
lagts till i de nya kursplanerna för gymnasiet, vilket är glädjande. 
 



 

 

Under dagen Litteraturens framtid filmades samtalen, och de kommer inom 
kort att göras tillgängliga för medlemmarna.   
 
Personalen på kansliet har genomgått en utbildning i hjärt- och lungräddning 
och styrelsen beslutade att en hjärtstartare ska köpas in.  
 
Nästa styrelsemöte 19/5.  
 
/ Carina Bergström  
 
 
 
 
 


